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Сборник тезисов докладов будет издан к началу конференции. Тезисы до-
клада без шапки (заголовка и списка авторов) и списка литературы должны
занимать до одной страницы на русском, белорусском или английском языке
(приблизительно 2000 символов). Для публикации принимается один вариант.
Полный текст тезисов может занимать до двух страниц.

Для каждого автора указывается фамилия с инициалами, фамилия с именем
и отчеством полностью, адрес электронной почты. Номер автора для указания
аффилированных организаций ставится после отчества без пробела. Если ав-
торов несколько, то необходимо отметить командой \speaker (⋆) того автора,
который будет выступать с докладом. Тезисы доклада могут содержать фор-
мулы, таблицы, иллюстрации. Тезисы доклада не должны содержать разделов,
списков, сносок, плавающих иллюстраций. Ссылку на грант(ы) можно указать
в последней строке.

Список литературы может содержать ссылки на статьи по теме доклада.
Для электронных журналов URL статьи указывается обязательно. Название
тезисов доклада может совпадать с названием статьи, которая планируется к
публикации по итогам конференции.

Решение о принятии или отклонении доклада на конференцию ИОИ-2024
будет приниматься Программным комитетом.
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Abstract template — IDP-2024

Author Name1,2 author email@site.ru

Coauthor Name2⋆ coauthor@site.ru
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The abstract should be concise and should present the aim of the work, essential
results and conclusion. The length of the abstract without the header (title and
list of authors) and the bibliography should not exceed one page (either in Russian,
in Belorussian or in English), that is approximately 2000 characters. The total
length of the abstract should not exceed two pages. The abstract may contain plots,
formulas and tables, in case if it helps to illustrate the results. The abstract should
not contain sections, lists, footnotes or floating images. A reference to the grant can
be provided in the last line.

The title should include full names, e-mails and institutional affiliations for all
authors. The speaker should be marked using the command \speaker (⋆). If the full
version of the article is published in an electronic journal, the URL for this article
must be indicated.

The bibliography may contain links to articles on the topic of the report. For
electronic journals, the URL of the article is required. The title of the abstract of
the report may coincide with the title of the article, which is planned for publication
following the conference.

Decision on acceptance or rejection of the report at the IDP-2024 conference will
be made by the Program Committee.

This research is funded by RFBR, grant 00-00-00000.
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